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Protokoll nr 6 2023 

Fört vid Medlemsmöte i Motettens Folkets Hus 2023-09-29 

 

 

 

Närvarande: 

 

 

33 medlemmar deltog i mötet. 

§ 1 Mötets öppnande: Ordföranden informerade om nödutgångar och instruktioner i 

händelse av brand, hälsade välkommen och förklarade mötet 

öppnat. 

 

 

§ 2 Dagordning: Mötet godkände föreliggande dagordning. 

 

 

§ 3 Mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll från 2023-09-01 godkändes, 

ordföranden informerade om att protokoll finns på vår 

hemsida under fliken ”Om oss”. 

 

 

§ 4 Nya medlemmar: 1 ny medlem är anmäld och registrerad i medlemssystemet: 

John Larsen. 

Föreningen har idag 603 medlemmar registrerade. 

 

 

§ 5 Samorganisationen: Ordförande informerade om aktiviteter i Malmö: 

Säkerhetsdag för äldre Den 9 oktober 13:00 - 14:30 ses vi i 

Stadshuset August Palms plats 1. Dagen kommer att hållas av 

Räddningstjänst Syd, Malmö stad, Polisen, PRO, SPF, SKPF. 

Olika föreläsningar hålls tex fallprevention, förebygga brott 

mm. 

Café Seniorerna den 5 oktober kl. 13.00-14.30: 

Äldre personers rättigheter är mänskliga rättigheter. 

Samtala med Annika Andersson utvecklingssekreterare och 

Annika Kron Larsson seniorrådgivare/äldreombudsman från 

hälsa-, vård- och omsorgsförvaltning. 

Musik från Balkan och det bjuds på fika och baklava. 
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§ 6 PRO Husie: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Studieorganisatören Britt-Marie 

Cirklarna har kommit i gång och det finns plats för fler 

deltagare i alla cirklar. 

Det finns också plats för fler prisundersökare. 

Om någon medlem har önskemål eller en idé om ny cirkel så 

kontakta Britt-Marie. 

 

Pensionärsrådet Birgitta 

Birgitta rapporterade ”Trebymötet” när pensionärsråden i 

Köpenhamn, Fredriksberg och Malmö möts. Representanter 

för äldre i två danska och en skånsk kommun. 

Denna gång var Centrala Pensionärsrådet värd, i Malmö, och 

vi förenade nytta med nöje. Danskarna fick veta litet mer om 

den forskning kring framtidens äldreomsorg som pågår i 

Sverige samt om mötesverksamheten för äldre i Malmö, 

inklusive rullande möten ute sommartid. 

Sara Hultqvist, doktorand vid Linne-universitetet i Växjö, 

forskar kring äldreomsorgen. Hon tog upp de åratal långa 

politiska turerna kring kravet på en lag, som garanterar 

äldreomsorgen som en rättighet för äldre. Fortfarande inget 

beslut! 

Danskarna tog upp tre stora problem för sina äldre: boende, 

kollektivtrafiken och personal. 

Sedan visade vi danskarna något av det mest exotiska vi har: 

körde ner i kalkbrottet och fick till livs det myller av växter, 

småkryp och litet rådjur som finns därnere. Ett enormt öppet 

sår i naturen, ett tidigare kalkdagbrott, kan restaureras och åter 

fylla stadens lungor med friskhet. 

Från senaste CPR mötet den 15 september rapporterade 

Birgitta: 

Malmö har en ny direktör för hälsa, vård och omsorg, Sergio 

Garay, och han säger så här om sitt uppdrag: – Att utveckla 

hemtjänsten och göra den mer attraktiv! 

Det är vad vi i PRO också hoppas. Frågan är hur? Svaret fick 

vi direkt:  

- Vi lämnar minutstyrningen och gör hemtjänsten mer 

individanpassad! 

 

Webbredaktören Jonas 

De medlemmar som ännu inte lämnat sin e-postadress 

uppmanades att göra det för att snabbare få information från 

föreningen och PRO. 

Jonas informerade om nyheter på vår hemsida och Facebook 

sida. 

 

Programkommittén Jonas 

Jonas lämnade rapport om vad som planeras i vårens program. 
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Ronny Hultman informerade om en eventuell resa till 

Stockholm och besök på föreställningen Änglagård. 

Intresseanmälan pågår och är inte bindande. 

 

Boulekommittén Ylva 

Idag spelad 27 medlemmar. 

Husie gjorde bra ifrån sig i seriespelet utan att komma på 

första plats. 

Inomhusserien börjar den 18 oktober 

 

Nästa möte den 27 oktober 

 

§ 7 Hemsidan: Vår hemsida på www.pro.se/husie. Vi finns även på 

Facebook. 

 

§ 8 Övriga frågor: 

 

Inga övriga frågor från medlemmarna. 

Ordförande efterlyste medlemmar intresserade av uppdrag i 

styrelsen och valberedning. 

 

§ 9 Avslutning: 

 

 

 

 

 

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat. 

 

Efter mötet bjöd föreningen på kaffe och kaka samt lotteri, 

Anna Sjöblom, konsumentrådgivare Malmö Stad informerade 

oss om våra rättigheter och skyldigheter som konsument hon 

tackades med en bukett blommor. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

Ronnie Olsson  

               Justeras 

 

 

 

 

 

 

               Bengt Sjöholm 

  

 

http://www.pro.se/husie

